## AL SAFAT INVESTMENT COMPANY



## شركة الصفاة للإستثمارة

Date: REF:

05/07/2023 Ref: SFT/ AB/CM/199 /23 التاريخ: الإشارة:

To: Boursa Kuwait Stock Exchange Co. Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت للأوراق المالية المحترمين دولة الكويت

Subject: Disclosure of Material Information Regarding the Cancellation of Corporate Financing Activity الموضوع: إفصاح عن معلومة جوهرية بشأن إلغاء نشاط التمويل

With reference to the above subject, and the requirements of module 10 (**Disclosure and Transparency**) of the executive bylaws of law No.7 of 2010, regarding the regulation of securities activity as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

Attached is the disclosure form of material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وعملاً بأحكام الكتاب العاشر (الافصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

نرفق لكم طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

AL SAFAT.

au CAFAT.

au CAFAT.

au CAFAT INVESTMENT CO

عبدالله حمد التركيت

**Abdullah Hamad AlTerkait** 

رنيس مجلس الإدارة

Chairman



## **Material Information Disclosure Form**

## نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date:	Listed Company	الشركة المدرجة	التاريخ:
5/7/2023	Al Safat Investment Company	شركة الصفاة للاستثمار	2023/7/5
Material Information		المعلومة الجوهرية	
Al Safat Investment Company would like to inform you based on the approval in the Extraordinary General Assembly that was convened on 18/05/2023 pertaining the amendments in the company's Articles of Association and the Company's Memorandum regarding the removal of the Corporate Financing Activities License thereunder; we have received a letter on 4/7/2023 from the Central Bank of Kuwait stating that Al Safat Investment Company has been removed from the Investment Companies Registry at the Central Bank of Kuwait.  However, it's worth noting that the Company is still registered on the list of licensed entities by the Capital Markets Authority and continues to operate its activities normally.		تعلن شركة الصفاة للاستثمار أنه بناء على موافقة جمعيتها العمومية الغير العادية المنعقدة بتاريخ 2023/05/18 على تعديل بعض بنود النظام الأساسي وعقد التأسيس للشركة ومن ضمن هذه التعديلات إلغاء نشاط التمويل. فقد استلمت شركة الصفاة للاستثمار كتاب من بنك الكويت المركزي المؤرخ 4/7/2023، والذي يفيد بشطب شركة الصفاة للاستثمار من سجل شركات الاستثمار لدى بنك الكويت المركزي. علما بأن الشركة مازالت مسجلة في قائمة الأشخاص المرخص لهم لدى هيئة أسواق المال وتمارس أعمالها بشكل اعتيادي.	
The Financial Effect of the Material Information on the Company		أثر المعلوم الجوهرية على المركز المالي على الشركة	
No f	inancial effect present	لا يوجد أثر مالي	
Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.		يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر. و يستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات و الممارسات و ما يشبهها من عقود.	
If a Listed company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other Listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.		إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها و لها انعكاس مؤثّر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة, فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.	



